
 
 

ACTE PLE EXTRAORDINARI  
DATA 5 D’ABRIL  DE 2005 
HORA 8 DEL VESPRE 

 
ORDRE DEL DIA PRESIDENT: la Il�lm. Alcaldessa 

Montse Gatell Pérez 

  
  1.-  Aprovació, si escau, de l’esborrany de           
        l’acta de la sessió anterior. 
  
  2.-  Donar compte dels decrets de l’Alcaldia  
         i acords de la Junta de Govern Local. 
 
  3.-  Estudi de detall Ronda del Cosidor 
 
  4.-  Donar compte de la liquidació del   
         pressupost. 
         
  5.- Modificació pressupostària núm.  
       2/2005. 
               
  6.- Proposta sobre estudi de circulació vial 
   
  7.-  Proposta sobre línia de transport públic 
 
  8.-  Proposta sobre la C-1415. 
          
 

- Gemma Perich Vidal    
- Joan Roura Umbert 
- Cèsar Galvan Romero  
- Núria Juncadella Roig 
- Mireia Casamada Humet 
- Jordi Roman Clusella 
- Xavier Romance Vilardell    
- Antònia Pérez Ballonga 
- Rosa Massot Casadevall 
- Ignasi Giménez Renom 
- José Eduardo González Navas  
- Jordi Permnayer Bellmunt 
- Francesc Deu Trullas 
- F. Xaviar García García 
 
 
- Juli Boadella Vergés 
     Secretari 
- Francesc Aragon 
 Interventor 
EXCUSEN L’ABSENCIA 
- Sandra Roig Garay  
- Jordi Carcolé García 

 
Vist que els reunits formen la majoria legal de membres que legalment constitueixen 
l’Ajuntament Ple, el Sr. President declara obert l'acte i s'entra a l'examen dels 
assumptes inclosos en l'ordre del dia. 
 
Abans de començar la sessió, la Sra. Alcaldessa en nom de tots els assistents desitja 
una ràpida recuperació al Sr. Jordi Carcolé.    
 
 1.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ESBORRANY DE LA ACTA DE LA          
               SESSIÓ ANTERIOR. 
 
Tothom manifesta que ha llegit l’acta. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 

2.- DECRETS DE L’ALCALDIA, I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN 
LOCAL. 



  
Per ordre de l’Alcaldia es notifica a l’Ajuntament en Ple dels Decrets de l’Alcaldia 
dictats des de l’última sessió plenària fins avui. 
 
  3.- ESTUDI DE DETALL RONDA DEL COSIDOR 
 
ATÈS que la parcel�la és resultant del projecte de compensació del pla parcial La 
Soleia del Cosidor,  aprovat definitivament el 27/03/96. El Pla General d’Ordenació de 
Castellar del Vallès, aprovat el 26/05/99 refon les determinacions del pla parcial. 
El pla parcial estableix l’ordenació d’aquesta parcel.la a través d’estudi de detall. 
D’altra banda, la disposició transitòria quarta, punt 2 de la Llei d’Urbanisme 2/2002 
admet la possibilitat, pels estudis de detall exigits expressament pel planejament 
anterior, de tramitar-se d’acord amb la normativa anterior a la llei. 
ATÈS que l’ordenació proposada contempla la tipologia edificatòria unifamiliar en 
filera, que ve regulada en el propi pla parcial. La proposta pren la regulació de la zona 
unifamiliar en filera predominant en el sector i la fa extensiva a la parcel�la.  
ATÈS que aquesta disposició es mantenida vigent per la nova llei, Llei 10/2004, de 24 
de desembre, d’Urbanisme, i pel foment de l’habitatge assequible, de la sostenibilitat 
territorial i de l’autonomia local. 
Vist el que disposava l’anterior normativa al respecte de la tramitació d’estudis de 
detall, articles 64, 65 i 66 del Decret Legislatiu 1/1990, de 12 de juliol, refosa dels 
textos legals en matèria urbanística. 
ATÈS que la competència inicial de l’Alcaldia ha estat delegada a la Junta de Govern 
Local. 
ATÈS que la Junta de Govern Local del dia 21 de gener de 2004, aprovà de manera 
inicial aquest Estudi de Detall. 
ATÈS que fou exposat al públic, a partir de l’Edicte publicat en el Butlletí Oficial de la 
Província núm. 29 del dia 3 de febrer, sense que s’hagi rebut cap reclamació o 
al�legació. 
Vist l’informe dels Serveis Tècnics Municipals. 
A l’Ajuntament Ple es proposo l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar definitivament l’estudi de detall per a l’ordenació de volums de 
la parcel�la situada a la Ronda del Cosidor. 
SEGON.- Publicar al Butlletí Oficial de la Província l’Edicte d’aprovació definitiva. 
La Sra. Gemma Perich  pel CiU presenta la proposta tot dient que aquest estudi de 
detall es presenta a aprovació per fer l’ordenació de volums d’una parcel�la que hi ha 
al carrer Caldes amb la ronda Cosidor; l’any 1996 es va aprovar definitivament un pla 
parcial d’aquesta parcel�la i també s’ha recollit en el Pla General d’Ordenació de l’any 
199, si més no s’especificava que un estudi de detall concretaria la situació d’aquests 
volums. Així doncs aquesta ordenació es de delimitar en aquesta parcel�la la 
construcció de les cases en filera. 
En torn d’intervencions la Sra. Rosa Massot pel PSC, exposa que el pla d’urbanisme   
especificava que era una parcel�la on la edificació havia de ser disgregada. Amb tot 
això el sostre edificatori no permetia la construcció de cases disgregades, però d’aquí 
a dir que la tipologia edificatoria unifamiliar en filera ve marcat per la ordenació 
proposada, no ho trobem del tot clar. Creiem que calia fer-hi un estudi més a fons per 
veure si hi havia una altra manera d’encabir aquesta manera de construir.  



Continua el Sr. Xavier Garcia d’ICV-EPM per dir que seguint en la línia que tenim 
davant tot el tema d’urbanístic, no estem d’acord en aquest tipus de construcció. 
En torn de replica la Sra. Gemma Perich per CiU intervé esmentat que la proposta 
d’estudi de detall compleix tota la normativa. El Pla General té una vigència i està 
aprovat per tot el Consistori, pel que fa a la disgregació, en la Comissió Informativa 
sembla que ja va quedar clar que era una descripció que en el Pla General no quedava 
prou clar a que es referia, mentre que si que es destacava  que era construcció aïllada 
i que era construcció en filera. Per tant són dos elements que si que estan descrits i 
es va agafar el concepte d’ús predominant en aquella zona que era de construccions 
de cases en filera. 
En torn de replica pel PSC la Sra. Rosa Massot incideix en que aquesta parcel�la està 
tocant a tota una sèrie de cases  que precisament són disgregades, cases soles i 
separades. Pensem que va ser una mala interpretació, van entendre que disgregat 
eren cases separades, sense estudiar a fons l’assumpte. Però el cert és que ara es 
tracta ja d’un projecte aprovat i l’hem d’assumir.   
El Sr. Xavier García  per ICV-EPM, diu que és cert que és difícil corregir un pla 
urbanístic, però també és cert que les noves tendències d’especialistes, estan obrint 
línies en el dret urbanístic en que si que es permet una revisió d’aquests plans. Són 
noves tendències que estan apareixent, val a dir que d’entrada quan és pensa en la 
modificació d’un pla urbanístic o parcial, hi ha la por de les indemnitzacions. 
L’Administració li ha donat un dret a un privat i per tant voldrà exercir aquest dret i 
alhora demanar danys i perjudicis. Per això el grup que represento és del parer que 
cal qüestionar les coses i buscar altres alternatives i també ser agosarats en aquest 
tema, veure que si un planejament no respon a les expectatives, val la pena obrir 
aquesta porta.  
La Sra. Gemma Perich intervé per donar contesta a les intervencions que s’han fet i 
incideix en que la part que hi ha de cases disgregades són les que formen part del Pla 
Parcial de la Virreina, mentre que gairebé el 90 per cent del que conforma el Pla 
Parcial  de la Soleia el 90 per cent són cases en filera, excepte una parcel�la que és 
plurifamiliar. També dir que en un Ple anterior es va aprovar la parcel�la que està just 
per sota d’aquesta amb les mateixes condicions que aquesta d’avui. 
Torna a demanar la paraula la Sra. Rosa Massot pel PSC, per recordar que un dels 
aspectes que ens va moure a planejar el municipi d’aquesta manera que s’ha fet, era 
precisament perquè no volíem créixer massa. Amb aquest model de creixement 
arribàvem a uns 24 o 25 mil habitants, però amb el model que proposa el regidor 
d’ICV-EPM potser tornaríem a la proposta inicial de l’any 1978 de que Castellar hauria 
d’arribar  als 43.000 habitants. El problema que comporta el creixement és que es va 
per darrera dels serveis amb respecte a la població, si deixem  que el municipi creixi 
molt més, aquest serveis encara s’endarreriran més.  
Intervé el Sr. Francesc Deu  per ERC, tot fent una mica d’història explica que, el Pla 
Parcial de la Soleia del Cosidor és un pla parcial en el que el Grup d’Iniciativa i ERC 
vam votar en contra i vam presentar una esmena a la totalitat que feia precisament 
les cases es filera mantenint l’edificabilitat, així queda més terreny lliure. L’aprovació 
va ser feta sense recollir aquesta esmena. Així doncs el moment de no aprovar o de 
poder fer modificacions era abans de l’aprovació del Pla General, ara al cap de quatre 
anys d’haver aprovar un Pla General no te massa sentit intentar modificar-lo.  
 
 



Torna a intervenir el Sr. Xavier García  per ICV-EPM, per dir que des d’un inici ha 
manifestat que l’expedient cal que s’aprovi, una altra cosa és que el grup que 
represento hi estigui d’acord. Evidentment, i com tots, si que volem un model de 
ciutat més compacte, cal buscar l’equilibri entre creixement demogràfic i  entre els 
problemes que ha provocat aquest model de desenvolupament urbanístic i que són 
vivenda cara, expulsió del joves en quan que no tenen accés a la vivenda. Amb això 
vull dir que aquest model de poble que hem fet és més car que un model de poble 
compacte.  
Així doncs la nostra posició és cridar la atenció i intentar que no passin errors. 
El Sr. Jordi Permanyer  per ERC, intervé per dir que la  revisió de Pla General no 
s’ha fet perquè estava pendent l’aprovació de la nova Llei d’Urbanisme, i de ben segur 
que abans de final d’any es podrà començar, i val la pena recordar quin pla general 
tenim que ha estat un model que han seguit diferents municipis, fins i tot ha estat 
consensuat per entitats ecologistes com l’Adenc. També, i com molt bé ha dit el grup 
socialista, es va acotar considerablement el sostre al número d’habitants.            
Finalment l’Alcaldessa  intervé  per explicar que aquest any s’iniciarà el debat per 
consensuar la manera i els temes dels quals s’han de parlar dins d’aquest Pla General, 
i que no  es una revisió total, les necessitats d’habitatge que tindrem en els propers 
anys en el municipi i les necessitats d’habitatge públic. Aquesta revisió puntual de 
temes que està dins del pla general d’urbanístic, es farà en base a les informacions 
que ja tenim i de les que tindrem de quines seran les necessitats habitatge del 
municipi, tenint en compte que el nostre Pla General es vigent, de ben segur que hi 
podem modificar aspectes, però cal tenir clar que és un Pla General que ens posa un 
sostre fins a 25 mil habitants, no volem ser una ciutat de 30 ó 40 mil habitants. 
 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

Vots a favor       :   DEU          (10) dels regidors de CiU i  ERC  
                   Vots en contra   :   UNA          ( 1) del regidor d’ICV.EPM    
                   Abstencions       :   QUATRE    ( 4) dels regidors del PSC 
 
 4.- DONAR COMPTE DE LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST. 
 
Tot i que en la relació de decrets a donar compte en l’apartat anterior hi figura amb el 
núm. 88/2005  la liquidació del pressupost general, per a una major constància es fa 
constar a l’Ajuntament Ple: 
Es dona per assabentat de la liquidació del Pressupost General d’aquest Ajuntament 
corresponent a l’exercici de 2004, amb el detall que figura en el Decret del dia 28 de 
febrer, que s’aprova. 
El Sr. Jordi Permanyer   per ERC intervé tot llegint el text del Decret   
La Corporació se’n donà per assabentada 
 
 5.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA NÚM. 2/2005. 
 
ATÈS, que per Decret de l’Alcaldia del dia 28 de febrer ha estat aprovada la liquidació 
del Pressupost General de l’exercici 2004, resultant un Romanent de Tresoreria Total 
de 8.383.335,92 €, un Romanent de Tresorera afectat de 7.799.640,12€ i un 
Romanent de Tresoreria disponible de 583.695,80€. 



ATÈS, que per acord de la Junta de Govern Local de 4 de març de 2005 es va aprovar 
l’expedient de modificació de pressupost 1/2005, pel qual s’aplicaven a pressupost els 
romanents de crèdits de l’exercici del 2004, en la seva pràctica totalitat, havent-se 
comprovat amb posterioritat la necessitat d’incorporar un altre saldo disponible 
d’inversions de l’exercici del 2004 al 2005, en previsió de modificacions en el projecte 
constructiu. 
ATÈS que del Romanent afectat s’ha aplicat un import igual a 7.125.950,44€, per la 
qual cosa encara resta finançament afectat a les despeses provinents d’exercicis 
passats per import de 673.689,68€, malgrat que procedeix la seva aplicació a altres 
despeses dels que són ingressos originats per operacions de crèdit i venda de 
patrimoni; i del romanent per a despeses generals s’ha aplicat a despeses ordinàries 
un import igual a 214.690,46€, per la qual cosa resta pendent d’aplicació 
369.005,34€. 
ATÈS, que s’han presentat factures corresponents a despeses efectivament 
realitzades el passat exercici per adquisicions i serveis de caràcter municipal que per 
manca de consignació o per haver-se presentat una vegada finalitzat l’exercici no 
s’han incorporat a la liquidació de l’esmentat exercici, essent el seu import de 
342.099,17 € havent proposat per al seu finançament el Romanent de Tresoreria 
disponible per a despeses generals encara restant. 
ATÈS, que estudiades les consignacions del pressupost de l’exercici del 2005 es 
considera prudent suplementar algunes partides del pressupost ordinari amb la resta 
del romanent de tresoreria disponible per a aplicar-lo de forma total a les despeses, 
que en el seu conjunt són de 26.906,17 € que també es financen amb càrrec al 
Romanent de Tresoreria disponible. 
ATÈS que existeix finançament per a l’amortització a la bestreta del crèdit pont 
formalitzat per a poder executar les obres del col�legi Joan Blanquer, ja que es troba 
firmat el conveni de finançament efectiu d’aquest; així com major finançament sobre 
el previst de les partides de Torrent de Colobrers i  Pla d’accessibilitat per un import 
de 653,65€. 
ATÈS que una vegada conegut el cost total del projecte del camí d’accés al Parc de 
Canyelles, codi inversió 0413, existeix un excés de consignació en la partida i que cal 
realitzar una transferència a una altra partida d’inversions a les vies públiques, com la 
partida de remodelació de carrers. 
ATÈS que cal fer una transferència de l’import previst a les partides de cultura per a la 
gestió de la Fira d’oficis Artesans, que passa a gestionar-se des de promoció 
econòmica, per un import de 18.000 €. 
ATÈS, el que disposa l’article 22 de la Llei 18/2001, de 12 de desembre, General 
d’Estabilitat pressupostària, pel qual les entitats locals que incompleixin els objectius 
d’estabilitat pressupostària hauran, en el termini de tres mesos, aprovar pel Ple de la 
Corporació i tramitar al Ministeri d’Hisenda la documentació per al seguiment 
corresponent.  
ATÈS, que la normativa sobre l’estabilitat pressupostària, que s’inicià amb la Llei 
abans esmentada, no ha estat desenvolupada convenientment mitjançant Reglament, 
que pugui adaptar la comptabilització corresponent, ni establir el contingut concret 
dels plans econòmics-financers, per a la correcció de la situació de desequilibri. 
Vista la documentació i informes que obren en l’expedient.- 
Vist el que disposen els articles 177 al 182 de la Llei 39/88, de 28 de desembre, 
segons els text aprovat pel Reial Decret Legislatiu, 2/2004, de 5 de març, que refon la 



Llei reguladora de les Hisendes Locals, i els seus corresponents del RD 500/1990, de 
20 d’abril, la Comissió proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
ACORDS 
PRIMER.- Considerant la necessitat i urgència en la seva realització, s’aproven les 
despeses municipals efectuades durant l’exercici 2004 que, per manca de crèdit 
pressupostari o aportació dels documents comptables amb posterioritat al tancament, 
no van ser incloses en llur liquidació, per un total de 342.099,17 €. 
SEGON.- S’aprova el primer expedient de modificació del pressupost, per 
incorporació de romanents de crèdits, transferències entre partides de diferent grup 
de funció i de suplements de partides del pressupost, per aplicació del romanent de 
tresoreria i generació de crèdit per aportacions no tributàries, al Pressupost General 
del 2005 en la quantitat de 1.597.751,50€ el detall de la qual, per partides és el 
següent: 
 
a) INCORPORACIÓ DE ROMANENTS 
Augment en despeses. 

Romanents amb saldo disponible. 
 

PARTIDA DESCRIPCIÓ 
SALDO 
PARTIDA 

13 511 60137 PROJECTE CAL CALISSO 16.306,12

T  O  T  A  L  S   .   .   .   .   .   .   .   .   .   .   .   .   .   . 16.306,12

 
Augment en ingressos: 
 87000 Romanent Tresoreria afectat 16.306,12 

 
El romanent de crèdit aplicat a l’exercici del 2005 a partir del present 
expedient seran immediatament executius des de l’endemà de l’aprovació del 
present acord sempre que tinguin un ingrés directament afectat, d’acord amb 
la base 13.6 de les que regeixen la gestió del pressupost, la resta de 
modificacions pressupostàries seran executives en el moment d’aprovació 
definitiva de l’expedient. 
 
b) RECONEIXEMENTS DE CRÈDITS 

PARTIDA DESCRIPCIO IMPORT 

          

1 222 22103   CARBURANTS VEHICLES POLICIA 767,57 

1 511 62300   SENYALITZACIÓ 49,28 

2 432 22000   MATERIAL OFICINA URBANISME 474,70 

3 422 21200   ALTRES DESPESES URBANISME 696,00 

3 422 21200   CONSERVACIÓ ESCOLES 7.791,14 

3 422 22110   MATERIAL TÈCNIC I ESPECIAL LUDOTECA 57,47 

3 422 22609   DESPESES FUNCIONAMENT ENSENYAMENT 1.009,88 

3 422 22709   ESCOLA DE MÚSICA 956,20 

5 533 22712   CONTENIDORS DE PODA 2.407,40 



5 533 60149   FRANGES PERIMETRALS 1.160,00 

6 452 21200   CONSERVACIÓ INSTAL�LACIONS ESPORTIVES 2.959,87 

6 452 22109   MATERIAL ESPORTS 12.042,30 

10 121 62203   EQUIPAMENTS ST. FELIU 1.437,24 

10 314 16000   SEGURETAT SOCIAL 1.885,01 

11 322 22000   MATERIAL OFICINA PROMOCIÓ ECONÒMICA 280,93 

11 322 22109   MATERIAL TÈCNIC PROMOCIÓ ECONÒMICA 1.128,86 

11 322 22610   PROMOCIÓ DEL COMERÇ URBÀ 2.261,47 

11 322 22612   PROMOCIÓ DE LA VILA 684,87 

11 322 22613   PLA ESTRATÈGIC 187,05 

11 322 22709   SERVEIS PROFESSIONALS PROMOCIÓ ECONÒMICA 323,99 

11 322 22710   MANTENIMENT MERCAT 2.901,17 

12 463 22000   MATERIAL D'OFICINA 634,13 

12 463 22109   MATERIAL TÈCNIC I ESPECIAL 451,34 

12 463 22609   PUBLICACIONS 2.186,83 

12 463 22615   CAMPANYES 1.571,99 

12 463 22710   MANTENIMENT EQUIPS I MATERIAL 120,18 

13 121 21200   CONSERVACIÓ IMMOBLES 17.793,84 

13 121 22100   SUBMINISTRAMENT ELÈCTRIC AJUNTAMENT 12.655,53 

13 121 22701   CALEFACCIÓ ADMINISTRACIÓ GENERAL 964,54 

13 313 22100   SUBMINISTRAMENT ELÈCTRIC BENESTAR SOCIAL 457,45 

13 322 22701   CALEFACCIÓ EDIFICIS BENESTAR SOCIAL 423,10 

13 422 22100   SUBMINISTRAMENT ELÈCTRIC ESCOLES 5.806,36 

13 422 22700   NETEJA ESCOLES 1.076,17 

13 422 22701   CALEFACCIÓ ESCOLES 4.688,36 

13 441 22709   SERVEI AIGUA 1.780,00 

13 451 22100   SUBMINISTRAMENT ELÈCTRIC CULTURA I LLEURE 5.882,79 

13 451 22700   NETEJA EDIFICIS CULTURA I LLEURE 3.907,49 

13 451 22701   CALEFACCIÓ EDIFICIS CULTURALS 272,68 

13 452 22100   SUBMINISTRAMENT ELÈCTRIC ESPORTS 18.924,34 

13 455 22700   NETEJA JOVENTUT 201,84 

13 511 20500   MOBILIARI 1.163,29 

13 511 21000   CONSERVACIÓ VIALITAT 6.249,71 

13 511 21003   REPOSICIÓ PLANTES 1.261,47 

13 511 21301   CONTRACTACIÓ MAQUINÀRIA I UTILLATGE 26.921,81 

13 511 21302   MAQUINÀRIA I EINES 899,93 

13 511 21400   MANTENIMENT VEHICLES  2.171,43 

13 511 22000   MATERIAL D'OFICINA OBRES I SERVEIS 1.538,52 
13 511 22100   ELECTRICITAT ENLLUMENAT PÚBLIC 73.561,69 

13 511 22103   COMBUSTIBLE VEHICLES OBRES 5.172,01 

13 511 22109   MATERIAL TÈCNIC OBRES I SERVEIS 46.108,16 

13 511 22110   ALTRE MATERIAL 26.815,63 

13 511 22111   MATERIAL NETEJA 2.959,07 

13 511 22112   CONTENIDORS D'OBRES 6.539,64 

13 511 22700   NETEJA VESTUARIS I LAVABOS OBRES I SERVEIS 405,19 

13 511 22701   GESTIÓ DE VIALS MUNICIPALS 2.886,80 



13 511 22712   MANTENIMENTS ELEMENTS DE LA VIA PÚBLICA 15.513,64 

13 511 22714   MANTENIMENT ZONA INDUSTRIAL 669,82 

     T O T A L ...................................................      342.099,17  
 
Augment en despeses:  
 
Augment en ingressos: 
 87000 Romanent Tresoreria no afectat 342.099,17 
 
c)  MODIFICACIONS D’ORDINARI 
Augment en despeses: 
 

PARTIDA  CONCEPTE PROPOSTA 

9 313 48900 SUBVENCIÓ O.S.B. 16.906,17 
12 463 22615 CAMPANYES 10.000,00 

T  O  T  A  L  S  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 26.906,17 

 
Augment en ingressos : 
87000  Romanent de Tresoreria no afectat  26.906,17 
 
d) SUPLEMENT D’INVERSIONS 
Augments en despeses: 
 

PARTIDA DESCRIPCIO IMPORT 

2 511 60103 PLA DIRECTOR ENLLUMENAT PÚBLIC 75.000,00 

2 511 60119 REMODELACIÓ CARRERS I INFRAESTRUCTURES 60.000,00 
2 511 64010 PLANIFIC.I EXEC. PLA ACCESSIBILITAT 75.234,39 

 8  011  91301 AMORTITZACIONS ENTITATS CRÈDIT 474.786,39 

10 121 62222 INSTAL.LACIONS ESPAI TOLRÀ 90.000,00 
10 121 62600 INVERSIÓ SOCIETAT CONEIXEMENT 60.000,00 
10 121 63204 INVERSIONS EN EQUIPAMENTS PÚBLICS 154.000,00 

10 121 63212 ADEQUACIÓ INSTAL.LACIONS ELECTR. 16.000,00 

11 322 62703 CENTRE DE SERVEIS 75.000,00 

13 511 60145 PROJECTE DEL TORRENT DE COLOBRERS 419,26 
13 511 60137 PROJECTE CAL CALISSO 44.000,00 

     

T  O  T  A  L  S  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 1.124.440,04 

 
Augments en ingressos 
 75509 Subvenció Gen. ensenyament 474.786,39 
 87000 Romanent de tres. Afectat 649.653,65 
  S  U  M  A  : 1.124.440,04 
 
e) TRANSFERÈNCIES ENTRE PARTIDES DE DIFERENT GRUP 

AUGMENTS EN DESPESES  
PARTIDA  CONCEPTE PROPOSTA 

11 322 22612 PROMOCIÓ DE LA VILA 18.000,00 
2 511 60119 REMODELACIÓ CARRERS 70.000,00 

T  O  T  A  L  S  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 88.000,00 



 
BAIXES EN DESPESES  
PARTIDA  CONCEPTE PROPOSTA 

13 511 60150 CAMÍ ACCÉS PARC CANYELLES 70.000,00 
15 451 22622 Festes populars 18.000,00 

T  O  T  A  L  S  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 88.000,00 

 
RESUM 
DESPESES: 
a) Incorporació de Romanents 16.306,12 
b) Reconeixements de crèdit  342.099,17 
c)   Modificacions d’ordinari  26.906,17 
d) Modificacions d’Inversions  1.124.440,04 
e)  Transferències  88.000,00 
  S  U  M  A  : 1.597.751,50 
 
INGRESSOS: 
a) Romanent de Tresoreria: 

Afectat :  665.959,77 
 No afectat:  369.005,34 
b) Subvenció Generalitat ensenyament 474.786,39 
c) Transferències  88.000,00 
  S  U  M  A  : 1.597.751,50 
  
TERCER.- Modificar el finançament afectat originari que resulta modificat per a la 
nova aplicació del pressupost. 
QUART.- Ordenar l’elaboració del Pla econòmic-financer per a la correcció del 
desequilibri pressupostari, en el moment d’aprovació de les normes sobre 
desenvolupament de l’estabilitat pressupostària, per tal que sigui aprovat pel Ple de la 
Corporació en el termini de tres mesos des de la publicació de les esmentades 
normes.  
CINQUÈ.- Els crèdits que s’incorporen per a les inversions seran executius un cop ho 
siguin els ingressos que els financen. 
SISÈ.- Publicar l'anterior acord per anunci al Butlletí Oficial de la Província i al tauler 
d'anuncis de la Corporació, per tal de realitzar el tràmit d'informació pública, durant 
quinze dies hàbils que estarà exposat a les oficines municipals, i en cas que no es 
presenti cap al�legació esdevindrà l'aprovació definitiva sense necessitat d'acord ulterior, 
d’acord amb la forma i terminis establerts a la Llei 39/88 i Reial Decret 500/1990.- 
Defensa la proposta el Sr. Jordi Permanyer  per ERC  tot explicant que aquest 
expedient consta de varies parts, es proposa l’aprovació d’un romanent de crèdit que 
ve de la liquidació del pressupost del 2004 per un import de 16.306,12 €, que són 
saldos que ja venien d’una partida concreta, projecte de Cal Calisso, i per això es 
proposa la seva incorporació en la mateixa partida, també hi ha un import de 
342.099,17 € que fa referència a despeses executades durant l’exercici anterior i que 
es reconeixen en aquest exercici; també hi ha un increment de partides de pressupost 
d’aquest 2005, per import d’1.124.440,04 € amb el corresponent finançament, i que 
fa referència a una subvenció rebuda de la Generalitat per la 1a. Fase del CEIP Joan 
Blanquer, que l’Ajuntament jo va avançar amb crèdit, així doncs incorporem aquesta 



subvenció i cancel�lem el crèdit, l’última part són 649.653,65 € que es destinen a tot 
una sèrie de partides i que provenen de patides sobreres del 2004.  
En torn d’intervencions la Sra. Rosa Massot pel PSC, es manifesten en contra 
d’aquesta modificació, no obstant cal incidir en la subvenció a l’Obra Social Benèfica, 
aquest any s’ha signat un conveni en el qual es començaven a aclarir alguns aspectes 
i malgrat això es continua pagant. El conveni es va establir perquè quedessin les 
coses clares, i que no s’hagués d’estar tot l’any fent modificacions pressupostàries i 
donar més ajuts; també vull destacar al respecte d’aquesta modificació que aquests 
18.000 € de la subvenció estaven destinats a ajudar una  associació determinada que 
muntava la nostra d’Oficis . I finalment tenint en compte com va anar el pressupost 
de l’any passat, cal pensar en que s’és agosarat, ja que es comença l’any apujant el 
suplement d’inversions, això vol dir que hi ha ganes de fer moltes coses. 
Intervé el Sr. Xavier García  per ICV-EPM, per dir que ja és un vici, generar despesa  
aquestes abans que no hi hagi la consignació pressupostària, cal vigilar aquest 
aspecte ja que ronda la il�legalitat, i que si no hi ha romanent de tresoreria positiu en 
veuríem obligats a demanar un crèdit. 
En torn de replica el Sr. Jordi Permanyer per ERC, intervé tot donant uns 
aclariments; diu que quan es preveu la despesa sempre es fa la consignació 
pressupostària, i com molt bé sabem, a finals d’any i abans d’una data concreta no es 
poden fer modificacions de crèdit.  
En les intervencions ha sortit dos temes referits a l’Obra Social Benèfica i a la Nostra 
d’Oficis, i referint-me a aquest últim diré que és una de les activitats que s’organitzen 
cada dos anys a Castellar, hi havia una comissió però la part més important 
d’infrastructures i econòmica ha passat a promoció de la Vila, ja que hi ha un 
reguitzell d’activitats que per la seva rellevància s’ha considerat que se li havia de 
donar un impuls més important i això vol dir agafar un ventall més ampli de ressò. 
Continua la Sra. Gemma Perich  i tot referint-se a la subvenció de l’Obra Social diré 
que hi ha un temps entre l’aprovació dels pressupostos l’any 2004 i l’aprovació del 
conveni a primers de 2005, i hem de donar un petit marge per tal d’anar-nos acoplant 
a aquestes necessitats, així doncs un cop presentada la primera memòria justificativa 
i el recompte de tots dels punts, acords i seguiment que marcava el conveni, es podrà 
estipular d’una més fixa i més estable el que seria l’aportació econòmica en aquesta 
entitat. 
Per acabar la Sra. Alcaldessa  intervé per donar uns aclariments al respecte de la 
Mostra d’Oficis, i diu que el fet de passar la gestió de l’organització, que sempre ha 
estat de l’Ajuntament, de Cultura a Promoció de la Vila, no té res a veure amb el fet 
que hi hagi o no una comissió de ciutadans que participin en aquesta organització, 
que en la organització sempre s’hi ha participat, però com he dit abans no té res a 
veure, a coincidit en el temps el fet que es crees en aquesta legislatura aquest 
Departament de Promoció de la Vila i molts actes cultural ja han passat o bé aniran 
passat a la gestió d’aquesta àrea, perquè es considera que, promoció de la Vila és 
entre altres coses tot allò que fa referència a les fires, mostres, etc. que es fan al 
municipi.  
Després de més de 20 anys de fer-se bianual al municipi la Mostra d’Oficis Artesans, 
es va creure que seria un bon criteri fer-ne una revisió per veure si se’n podrien fer 
coses noves, en aquell moment hi va haver una part d’aquesta comissió que no hi va 
estar d’acord, deixant-la set membres i quedant-ne només quatre. Davant l’imminent 
organització de la mostra d’oficis d’enguany, els regidors de l’equip de govern vam 



decidir que s’havia de portar a terme, els recursos són tots municipals, i per això s’ha 
pogut portar a terme l’organització de la mostra 2005, encara que sense la 
participació directa d’aquesta antiga comissió i mentre es busca la manera 
d’incorporar nous aires i propostes amb totes aquelles persones que vulguin formar-
ne part quan es convoqui aquesta formació.  
Evidentment que com en totes les coses hi ha informes contradictoris, interessos 
personals, interessos col�lectius i una decepció per part de tothom i sobretot dels 
membres que van decidir quedar-se, malgrat que l’equip de govern va creure que 
quan hi ha 12 persones que representen una entitat i en marxem 7 o 8, no és 
operatiu ni te la legitimitat que tenia aquesta comissió ciutadana.  
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

Vots a favor       :   DEU          (10) dels regidors de CiU i ERC  
                   Vots en contra   :   CINC         (  5) dels regidors del PSC i d’ICV.EPM    
                   Abstencions       :   CAP          ( 0)  
 
 6.- PROPOSTA SOBRE ESTUDI DE CIRCULACIÓ VIAL 
 
ATESA la perillositat d’alguns trams del traçat de la carretera C1415 en el seu tram 
que connecta amb la població de Sentmenat. 
ATÈS que aquesta s’ha convertir en una via alternativa a la B-124 i que cada vegada 
és utilitzada per més vehicles 
Els grups municipals socialista i d’ICV-EUiA proposen l’adopció del següent 
ACORD: 
Consensuar  amb l’Ajuntament de Sentmenat la petició de millora de les mesures de 
seguretat en aquesta via a la Diputació de Barcelona. 
 

7.- PROPOSTA SOBRE LÍNIA DE TRANSPORT PÚBLIC 
 

ATESA l’actual vigència de la concessió de la línia de transport públic entre Castellar i 
Sentmenat. 
ATÈS que aquesta línia no s’ha explotat i que l’empresa concessionària no té previst 
endegar aquesta línia de comunicació entre els dos municipis. 
ATÈS que els dos municipis comparteixen serveis bàsics, com ara l’Àrea Bàsica de 
Salut (ABS) i que hi ha un flux important de ciutadans d’un i altre municipi  que cada 
dia han de ser el trajecte entre Castellar i Sentmenat. 
Els grups municipals socialista i d’ICV-EUiA proposen l’adopció del següent 
ACORD: 
Consensuar  amb l’Ajuntament de Sentmenat la petició a la Direcció General de 
Ports i Transports de la Generalitat per a què s’obligui a explotar a l’actual 
concessionària aquesta línia de transport públic o, en cas contrari, revocar l’actual 
concessió i convocar un nou concurs per realitzar una nova adjudicació del servei. 

 
 8.- PROPOSTA SOBRE LA C-1415 
 
ATÈS  l’increment de trànsit a les nostres vies de comunicació i la necessitat de 
negociar amb diferents administracions la seva millora. 



ATÈS que l’Ajuntament no disposa de dades fiables de la quantitat de vehicles que 
utilitzen les vies de comunicació que connecten amb Castellar, ja que els últims no 
descriuen la realitat actual. 
Els grups municipals socialista i d’ICV-EUiA proposen l’adopció del següent 
ACORD: 
L’elaboració d’un estudi detallat del nombre de vehicles que circulen per les 
diferents vies de comunicació que passen pel nostre municipi  
El Sr. Pepe González pel PSC, diu que després d’exposades les tres propostes de 
resolució passaré a fer-ne una defensa conjunta. Aquestes tres propostes a part del 
valor intrínsec  de cada una d’elles, també pretenen donar l’oportunitat a l’equip de 
govern de començar a recuperar el consens en un tema com és la mobilitat i les 
infrastructures i el transport, del que mai hauria d’haver sortit. Si hi ha algun tema a 
part dels urbanístics i de seguretat ciutadana que justifica posar-se d’acord l’equip de 
govern i l’oposició són aquests, perquè exigeixen grans inversions i en el que hi 
participen vàries administracions i molt més si aquestes administracions com són els 
Ajuntaments veïns, Diputació o Generalitat o Govern de l’Estat, estan governats per 
partits que formen part de l’oposició de Castellar, sembla que alguna cosa bona se’n 
pot treure. Son temes que exigeixen paciència i molta dedicació.  
Faré una mica de memòria en el temps, i dirigint-se a la Sr. Alcaldessa li recorda que, 
en el dia del seu nomenament vaig acabar la meva intervenció dient que si el 
protagonisme era fruït de les accions a favor dels castellarencs t’aplaudiria, però que 
no acceptaria la política d’aparador. Doncs bé crec que en el tema dels transports  i 
comunicació s’ha fet política d’aparador. Es busca més crear la noticia que resoldre el 
problema, un problema important i que cada dia afecta a milers de ciutadans.  
Tornant al contingut de les propostes val a dir que és demana fer un estudi del 
nombre de vehicles que circulen per les carreteres de Castellar, especialment en la de 
Sabadell, per la raó que el creixement de la circulació ens obliga a tenir les dades al 
dia, si volem reivindicar  amb arguments els quatre carrils fins a la rotonda de 
connexió amb la ronda nord de Sabadell, i per això em pregunto sinó hauríem d’estar 
participants junts amb l’Ajuntament de Sabadell per aconseguir que el projecte de la 
ronda nord arribés a Castellar?, realment estem fent les gestions adequades per 
incorporar-nos en el procés?. 
L’altra proposta és arribar a un acord amb l’Ajuntament de Sentmenat, per buscar 
una connexió real de transport públic entre Castellar i Sentmenat, que avui no 
existeix, això és una necessitat ineludible els serveis que compartim. 
I finalment acordar amb l’Ajuntament de Sentmenat accions conjuntes davant de la 
Diputació, que és qui té la competència, per tal de millorar les condicions de seguretat 
de la carretera que ens uneix, que és perillosa i per algun castellarenc, s’ha convertit 
en una via alternativa a la B-124. 
Són propostes clares i fàcils, gens denses ni feixugues perfectament assumibles i 
compatibles amb quantes accions reals, fictícies, mediatiques, etc.. hagi fet l’equip de 
govern en aquest tema. Una petita base per començar a reconstruir el consens en el 
tema de comunicacions que mai hauríem d’haver perdut. 
Pren la paraula el Sr. Xavier García  per ICV-EPM, tot dient que des de bon  
començament, el grup que represento va mostrar ben clarament la seva posició de 
treballar conjuntament amb les forces progressistes d’aquest poble, i aquest és un 
dels camins per portar a terme aquesta política que ens vam marcar des del primer 
dia. Creiem que és important donar aquesta explicació perquè de vegades hi poden 



haver una sèrie de mals entesos en els seus comportaments i en les seves posicions 
en el moment de portar la política a terme. Per tant aquesta actuació respon a 
complir un dels punts més importants dins del nostre programa electoral i que és 
treballar conjuntament amb les forces progressistes i d’esquerra en tot allò que sigui 
possible. 
Feta aquesta aclaració diu que,  les raons que ens han motivat a presentar aquestes 
tres propostes de resolució són que quan vam veure que el nostre equip de govern 
representat per l’Alcaldessa va fer aquella bateria de declaracions tant a la premsa 
com a la ràdio, vam veure que hi havia un punt que quedava molt fosc, i era el tema 
de relacions amb Sentmenat i les seves comunicacions, q ue és un tema que cal 
treballar-lo conjuntament amb el Consistori de Sentmenat, en quant a la dificultat de 
comunicació que tenim amb el poble veí, ens comporta que les relacions amb els 
ciutadans respectius siguin dificultoses o no siguin del nivell que seria de desitjar, i 
automàticament veure el comportament unilateral en quant aquest tema, el grup 
municipal que represento és la primera vegada des del 2003 que parla del tema de la 
mobilitat en el seu conjunt en un Ple, hi hagut de ser arrel de les propostes que s’han 
presentat avui que ha motivat aquesta discussió.  
El tema de la mobilitat és un tema que afecta a tot e poble, per tant és un tema de 
ciutat i de tot el Consistori; no potser l’equip de govern que tiri endavant i tot sol les 
seves iniciatives, aquestes propostes de treball és cap anar a sumar esforços i trobar 
solucions entre tots per solucionar aquest tema. 
Intervé la Sra. Alcaldessa dient que en diverses ocasions i sembla que ja de manera 
recurren, el grup del PSC ha presentat al Ple propostes de resolució que, en alguns 
casos han estat votades a favor i d’altres en contra per l’equip de govern. 
En molts casos les propostes realitzades han estat en la línia d’acció de l’equip de 
govern. S’han donat moments en que l’equip de govern ha votat en contra una 
proposta al�legant que ja hi estava treballant; en d’altres, s’ha votat a favor explicant 
que la proposta convergia amb l’acció que el govern havia ja emprès. Es donen, doncs 
situacions paradoxals que són difícils d’explicar a la ciutadania. 
Amb les propostes presentades avui pel PSC i ICV-EUA, ens trobem en aquesta 
situació. 
L’equip de govern, complint amb el seu mandat de governar, fa en un moment 
determinat un recull de les propostes que ja hi havia al municipi, per millorar la 
mobilitat, tant pel que fa al transport públic, com a les carreters B 124 i C 1415. 
Aquestes propostes es fan públiques després de les lògiques converses amb els 
departaments i conselleries de la Generalitat i la Diputació oportunes, així com amb 
l’Ajuntament de Sabadell amb qui ja es va parlar d’aquestes mesures l’any 2004, 
Ajuntament que compta amb nosaltres i amb qui nosaltres comptem. 
Arran d’això, i potser per coincidència, el grup municipal del PSC comença una sèrie 
d’entrevistes amb companys de partit d’altres municipis. Converses que l’equip de 
govern valora positivament si aporten, a més de la legitimitat que tenen, propostes 
de millora per al municipi. 
El que ens qüestionem és si aquestes propostes han de convertir-se cada ple, en 
propostes de resolució que dibuixen l’escenari d’una oposició que proposa accions 
concretes de govern i d’un equip de govern que actua segons aquestes propostes. 
Al final, la imatge és la d’un consistori que batalla per penjar-se la medalla d’unes 
accions concretes. 



Si és veritat la voluntat de consens i de recolzament a la que sempre apel�la el PSC, 
les propostes han de ser portades a les comissions de treball conjuntes, i, si no n’hi 
ha forçar-les. Així ens evitaríem haver d’anar explicant, uns, que tenen idees i que les 
ofereixen a l’equip de govern; i els altres, que estan molt bé les idees però que ells 
han de governar i que ja ho fan sense necessitat que ningú els esperoni. 
En pro del treball conjunt i el consens, parlem tots, un i altres, i unim esforços; les 
relacions amb les institucions supramunicipals que manté l’equip de govern i els llaços 
que puguem fer tots amb els respectius partits  a altres municipi. Però nosaltres no 
podem comprometre’ns en base a unes propostes de resolució, a consensuar ni pactar 
res amb altres municipis. Això ho farem amb les relacions habituals que mantenim 
amb els mostres veïns o amb qui calgui, No podem donar el nostre vot positiu a unes 
propostes que ens obliguen a consensuar amb l’Ajuntament de Sabadell unes 
mesures per les que estem tots treballant. I això no vol dir que no fem accions 
conjuntes amb Sentmenat, però si que no les farem perquè es presenti una resolució 
al Ple, sinó perquè ens competeix i perquè es obligació de qualsevol equip de govern 
crear sinèrgies i contactes pel bé comú dels municipis i del territori que es 
comparteix, i per tant qualsevol tema comú del territori cal exposar-lo i debatre’l 
entre Alcaldes i equips de govern. 
En aquest cas, havent fet ja una entrevista amb el Diputat Labòria i tenint una altra 
trobada concertada per parlar de la seguretat a la C1415; havent parlat amb el 
Conseller Nadal sobre la B124 i altres problemes de mobilitat, i tenint una altra 
entrevista concertada amb el Conseller a finals d’aquest mes, creuem més oportú 
saber quines resolucions es prenen en aquestes entrevistes per tal d’emprendre o no 
accions conjuntes amb l’Ajuntament de Sentmenat a qui, per altra banda, informaren 
de qualsevol decisió presa conjuntament amb la Diputació i que pugui afectar al seu 
municipi. 
La bateria de declaracions a la que es referia el regidor va ser només una roda de 
premsa.  
Per això, votarem negativament a les propostes de resolució presentades pel PSC i 
ICV-EUA. 
Pren la paraula el Sr. Jordi Permanyer per ERC i tot fent una mica d’història 
esmenta que el tema de la mobilitat va ser tractat el mes de setembre de 2002, en 
una jornada del Pla Estratègic, hi participava l’ATM, un representant de l’ADENC, un 
representant de la Fundació Bosch i Cardellach de Sabadell, un de la companyia 
d’Autobusos que ens fa el servei i un de l’APTP a la qual li vam demanar que ens 
presentés una proposta sobre el seu àmbit i que són un referent important a nivell de 
Catalunya. En aquesta jornada es va parlar de les al�legacions que l’any 2001, 
l’Ajuntament de Castellar va presentar al pla director d’infrastructures pel  transport 
públic 2001-2010, i que es demanava una sèrie de millores, i sobretot pel que fa a 
l’arribada del  tren, aquestes al�legacions es van presentar perquè el pla 
d’infrastructures 2001-2010 no ho recollia. A més a més en aquesta jornada se’n va 
presentar una proposta de transport de carretera amb un carril bus, per tal de donar 
un servei que substituís la no arribada del tren, i amb una freqüència fixa. També ens 
van fer propostes de millora a les carreteres de Sentmenat i Terrassa. La resposta va 
ser que fins el traspàs de competències a la Generalitat, no es podria dur a terme cap 
acció. I la resposta de la Generalitat va ser que es faria una previsió per la ronda oest 
perquè pogués entrar en funcionament el 2007, tant l’anterior govern de la 
Generalitat com l’actual ha fet un projecte, hi ha pressupost i el tema tira endavant.  



Pel traçat de l’eix del Ripoll no hi ha cap previsió. 
Ara amb el canvi de govern tornem a presentar les mateixes propostes. En aquests 
moments estem a l’espera de rebre alguna resposta, malgrat això l’Ajuntament 
continua treballant amb altres fronts per tal d’accelerar les accions.  
En torn de replica el Sr. Pepe González  pel PSC intervé dient sobre les legalitats 
que poden ser modificables, estan les realitats, i aquesta és  un bon exemple, entre 
Castellar i Sentmenat no hi ha cap mena de servei públic, per això aquesta proposta 
té tot el sentit, no estaria malament fet una iniciativa conjunta entre totes dues 
poblacions que estan afectades per un problema. Les impressions que hem tret 
després de parlar amb Sant Llorenç, Sentmenat i Sabadell, són que les relacions de 
l’Ajuntament com a institució de Castellar amb aquests Ajuntaments era bastant 
minsa. Però retornant al text de les propostes, val a dir que quan es veu una roda de 
premsa en una determinada direcció, el Casa de la Vila del mes coincideix en el 
mateix tema, és que hi ha una determinada campanya mediatica i nosaltres estem 
convençut que és un tema de consens, si més no que serveixi per que a partir d’ara, 
un altre cop els grups de l’oposició tinguin la sensació que el temes de consens es 
parlen abans de prendre iniciatives fora que en afecten  tots. 
Pren la paraula el Sr. Xavier García  per ICV-EPM, incidint en el tema del consens i 
diu que hi ha tota una sèrie d’actuacions que es fan conjuntes i que es van tirant, 
amb la diversitat, però de forma conjunta, i ara de cop i volta veiem que un tema tant 
important com la mobilitat, l’equip de govern va a la seva i ens n’assabentem pel  
diari, això sense treure cap mèrit a la feina feta, però val a dir que no hi ha hagut 
debat. 
L’Alcaldessa  intervé tot dient que servei públic de transport Castellar Sentmenat i 
viceversa, n’hi ha, no és un bon servei públic, però n’hi ha, l’afectació bàsicament és a 
Sentmenat, que és aquí afecta més, entre altres perquè el CAP es a Castellar, amb 
això vull dir que han de venir més. De tota manera en el moment que hi va haver-hi 
una proposta d’acord i de finançament a tres bandes per millorar aquest transport, no 
va ser l’Ajuntament de Castellar qui no va posar-hi els diners. Per tant això no vol dir 
res, les coses estan com estan ara, i s’està a l’espera de saber quan costarà rescatar 
aquesta concessió. 
Es proposa la votació conjunta de les tres propostes: 
VOTACIÓ: NO FOREN APROVADES AMB EL SEGÜENT RESULTAT: 

Vots en contra    :   DEU          (10) dels regidors de CiU i ERC  
                   Vots a favor       :   CINC        (  5) dels regidors del PSC i d’ICV.EPM    
                   Abstencions       :   CAP          ( 0)  
 
Abans d’acabar el membres del Ple es sumen a la felicitació del regidor Xavier García 
que fa anys. 
  
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent les deu del vespre, s’aixeca la 
sessió de la qual s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests acords el 
Secretari, amb el vist-i-plau de la Sra. Alcaldessa. 


